
 

Протокол 
№ 27 

Днес 19.12.2013 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 30 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните общински съветника: 

г-жа Ани Стаменова 
д-р Красимир Каменов 
г-н Илиян Илиев 
г-н Росен Белчев 
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-н Диман Георгиев – Зам.-кмет на Община Монтана  
г-н Тихомир Антонов – Зам.-кмет на Община Монтана  
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция „ОС” при Община Монтана 
г-жа Силвия Василева – Дир.Дирекция „ФСД” при Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана 
г-жа Юлия Илиева – Гл.счетоводител на Община Монтана  
г-жа Вася Симеонова – Н-к отдел “ПОПОФТиЗ” при Община Монтана 
г-жа Юлия Игнатова – Гл. Експерт “Строителство” при Община Монтана  
 
Заседанието беше открито и ръководено от инж.Иво Иванов – Председател на Общински съвет 

Монтана, г-н Светлин Николов – Зам. председател на ОбС Монтана, г-н Валери Георгиев – Зам. 
Председател на ОбС Монтана и г-н Станислав Станоев – Зам. Председател на ОбС Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Мисля, че можем да започнем с последната сесия за 2013 година. Имате 

раздаден Дневен ред. Някакви изказвания по Дневния ред? Не виждам. Който е „за” моля да гласува 
„За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Дневен ред 
1. 08-01-419/11.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 

относно кандидатстване на Община Монтана за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по 
Оперативна програма „Административен капацитет”, приоритет ос ІІ „Управление на човешките 
ресурси”, подприоритет 2.2. Компетентна и ефективна държавна администрация”, бюджетна линия 
BG05IPO002/13/2.2-14 

2. 08-01-413/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно изменение и допълнение на Наредбата за определяне на размера на местните данъци на 
територията на община Монтана, приета с решение №36/12.02.2008 г. /изм. и доп. с решение 
№231/29.01.2009 г., р-е №398/21.01.2010 г., р-е №568/25.01.2011 г./  

3. 08-01-414/06.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно вътрешно разместване в бюджета на община Монтана за 2013 г. по функции, дейности и 
параграфи. 

4. 08-01-416/09.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на нова Наредба  за съставяне на тригодишната бюджетна прогноза за местните 
дейности и за съставяне, обсъждане, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет на 
община Монтана. 

5. 08-01-418/11.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно предоставяне на терен частна общинска собственост на „Общински пазар” ЕООД гр. 
Монтана. 

6. 08-01-404/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно увеличаване числеността на персонала в “Комплекс за социални  услуги” – Център за 
обществена подкрепа с 3 щатни бройки.  

7. 08-01-405/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно именуване на улица в с.Вирове, Община Монтана. 

8. 08-01-417/09.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане Правилник за устройството и дейността на общински куклен театър “Патилан” – 
Монтана. 
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9. 08-01-406/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно даване съгласие  на  ПК „Наркооп” гр. Монтана на основание чл.33 от Закона за собствеността 
да продаде собствената част , обособена като фурна от едноетажна масивна сграда, изградена в УПИ 
ІV, кв. 2, с. Долно Белотинци, общ. Монтана. 

10. 08-01-407/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно даване съгласие  на Коста Стойков Костов на основание чл.33 от Закона за собствеността да 
продаде собствената част от поземлен имот с идентификатор 48489.11.530 и самостоятелен обект с 
идентификатор 48489.11.530.3 по кадастралната карта на гр. Монтана. 

11. 08-01-408/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба  на имот – частна общинска собственост на собственика на жилищна сграда, 
придобил правото на строеж върху общинска земя. 

12. 08-01-409/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба  на имот – частна общинска собственост. 

13. 08-01-410/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване право на прокарване и сервитут на водопроводно отклонение през имоти общинска 
собственост. 

14. 08-01-411/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно запазване на строежи с временен устройствен статут, изградени по реда на отменената ал. 4 на 
чл. 120 от ППЗТСУ, върху земя – общинска собственост. 

15. 08-01-412/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен фонд в землищата на община  
Монтана. 

16. Питания 
 

ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-419/11.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно кандидатстване на Община Монтана за предоставяне на 
безвъзмездна финансова помощ по Оперативна програма „Административен капацитет”, 
приоритет ос ІІ „Управление на човешките ресурси”, подприоритет 2.2. Компетентна и 
ефективна държавна администрация”, бюджетна линия BG05IPO002/13/2.2-14 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Първата Докладна записка е от Кмета на Община Монтана, относно 

кандидатстване на Община Монтана за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по Оперативна 
програма „Административен капацитет”. Г-н Кмете, заповядайте. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н председател, у-мо ръководство, дами и г-да общински съветници, 
използвам случая, че това е последната ни редовна сесия засега. Защо казвам засега, зависи от едно 
решение от МОСВ, но то ще е свързано за цяла България а то е свързано с промяна в Наредбата. 
Използвам случая, да кажа, че не само за протокола – Тази 15-та година моя или на екипа и Ваша 
поредна от този мандат по всяка вероятност се надявам да остане като най-добрата. Свързана в най-
много проекти, с най-много работа. Разбира се и с много неприятности в последния момент. При две 
затворени оперативни програми по които чакаме пари при традиционни проблеми с отделни държавни 
институции, които за поредна година няма да преведат нищо на общината имам в предвид МВР, 
Пожарната, за съжаление и МБАЛ влезе в този списък, но това ще е тема за след месец, когато 
коментираме бюджета за 2014 год., сега няма да се връщам към това. Искам само да кажа, че по 
традиция точките свързани с проекти винаги са отпред, става въпрос за ОПАК. Това е едно от 
последните предложения, които правим от този програмен период 2007-2013 год. Вие знаете, че след 
месец страната ни влиза в следващия период 2014-2020 год. Ние сме страна която е договорирала две 
години изпълнение т.с. до 2015 год. имаме възможност да работим по всички тези проекти, който 
имаме те не са малко, над 30 са вече. Моето припомняне и благодарност е, че когато е ставало въпрос 
за проекто предложения свързани по различни оперативни програми винаги има чуваемост и има 
пълна подкрепа от всички и аз мисля, че това ще е мандата на всички ни, който ще остане 
забележителен с най-многото реализирани и подкрепени проекти, които е имала Монтана в най-новата 
си история, че и доста по-назад в десетилетията. Използвам случая да Ви благодаря за подкрепата по 
този проект и наистина се надявам това много добро темпо да продължи работата ни и подготовката за 
следващата година, която се очертава доста сурова и тежка и още в началото на годината зависимост от 
нормативните документи, които ще минат през Държавен вестник до края на годината. Благодаря Ви.      
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: И аз благодаря. Г-н Кмете, трябва да кажа, че на комисия е коментирано 
има ли такива проекти по ОПАК, има ли думичката Италия да пишете и общински съветници. Това е 
опита, които придобихме през тази година. Други желаещи за изказване? Не виждам. Прекратяваме 
дебатите. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Преминаваме към поименно гласуване  
 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 788 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства с проект “Подобряване на 
управлението на човешките ресурси и повишаване на квалификацията на служителите в 
община Монтана” по Оперативна програма “Административен капацитет”, Приоритетна ос ІІ 
„Управление на човешките ресурси”, подприоритет 2.2. „Компетентна и ефективна държавна 
администрация”, Бюджетна линия BG051PO002/13/2.2-14 

2. Упълномощава Кмета на Община Монтана да оформи и подпише всички необходими 
документи, изискуеми по процедурата. 

 
ТОЧКА ВТОРА: 08-01-413/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно изменение и допълнение на Наредбата за определяне на размера на 
местните данъци на територията на община Монтана, приета с решение №36/12.02.2008 г. /изм. и 
доп. с решение №231/29.01.2009 г., р-е №398/21.01.2010 г., р-е №568/25.01.2011 г./ 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Втора точка от Дневния ред е Докладна записка от Кмета на Община 

Монтана, относно изменение и допълнение на Наредбата за определяне на размера на местните данъци 
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на територията на община Монтана. Желаещи за изказване? Разгледана е от комисии. Не виждам 
желаещи за изказване. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 789 

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. В Наредбата за определяне размера на местните данъци на територията на 
община Монтана в чл. 45 се правят следните изменения и допълнения: 

1.1. Алинея 1 се изменя така: 
„(1) За превозните средства с мощност на двигателя до 74 kW включително, 

снабдени с действащи катализаторни устройства и несъответстващи на екологичните 
категории „Евро 3”, „Евро 4”, „Евро 5”, „Евро 6” и „EEV”, определеният по ЧЛ. 41 данък 
за съответната година се заплаща с намаление от 40 на сто.” 

1.2. Създава се нова ал.2:  
„(2) За превозните средства с мощност на двигателя до 74 kW включително и 

съответстващи на екологични категории „Евро 3” и „Евро 4” данъкът се заплаща с 50 на 
сто намаление, а за съответстващите на „Евро 5” и „Евро 6” - с 60 на сто намаление, от 
определения по ЧЛ. 41, АЛ. 1 и 3 данък.” 

1.3. Досегашната  АЛ. 2 става АЛ. 3 и се изменя така: 
„(3) За автобусите, товарните автомобили, влекачите за ремарке и седловите 

влекачи с двигатели, съответстващи на екологични категории „Евро 3" и „Евро 4", данъкът 
се заплаща с 40 на сто намаление, а за съответстващите на „Евро 5”, „Евро 6” и „ЕЕV” - с 
50 на сто намаление, от определения по ЧЛ. 41, АЛ. 5, 6, 7 и 13 данък.” 

1.4. Досегашната  АЛ. 3 става АЛ. 4 
2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 

 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-414/06.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно вътрешно разместване в бюджета на община Монтана за 2013 г. по 
функции, дейности и параграфи. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Трета точка от Дневния ред е Докладна записка от Кмета на Община 

Монтана, относно вътрешно разместване в бюджета на община Монтана за 2013 г. Това, което е по-
различно, което е и в ръцете на Найденов е една справка, тя беше подадена допълнително, тя не 
променя докладната записка. Силвия Василева ще обясни. 

Г-ЖА СИЛВИЯ ВАСИЛЕВА: Казано с две думи за да бъде направена икономия в дейността 
за издръжка на здравните кабинети предлагаме да намалим собствените средства с 18 000 лв., т.с. да 
раздадем на дванадесетте детски градини по 1 500 лв. за издръжка на здравните кабинети, за което 
вчера ги уведомихме и те са много доволни, ако подкрепите разбира се. За това става дума. Благодаря 
Ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Други желаещи за изказване? Не виждам. Прекратявме дебатите. Който 
е „за” моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Преминаваме към поименно гласуване. Само да уточня, че това е приложението към докладната, 

но то не променя Докладната записка и не променя решение.  
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  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 790 

На основание чл.18, ал.1 и чл.22 от Закона за Общинските бюджети, §39 от Закона 
за изпълнение на държавния бюджет на РБ за 2013г.,  чл.21ал.1,т.6 и чл.44 ал.1 т.5 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1.Упълномощава Кмета на общината да направи промени по бюджета за 2013г. за 

покриване на преразходите по обективни причини в частта за местни дейности. 
2. Упълномощава Кмета на общината да извърши промени по бюджета за 2013г. в 

частта за делегираните от държавата дейности. 
3. Възлага на Кмета на общината да отрази промените по бюджета на община Монтана 

за 2013г.  по функции, дейности и  параграфи. 
 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-416/09.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно приемане на нова Наредба  за съставяне на тригодишната бюджетна 
прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане, изпълнение и отчитане на 
общинския бюджет на община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е с №4 в Дневния ред и е относно приемане на 

нова Наредба  за съставяне на тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, 
обсъждане, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет на община Монтана. Желаещи за 
изказване? Не виждам желаещи. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 791 

На основание чл.82, ал.1 от Закона за публичните финанси и  чл. 21 ал. 2 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация 

Общински съвет Монтана 
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Реши: 
1. Приема Наредбата  за съставяне на тригодишната бюджетна прогноза за местните 

дейности и за съставяне, обсъждане, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет 
на община Монтана. 

2. Отменя действащата към момента Наредба за съставянето, изпълнението и отчитането 
на общинския бюджет. 

 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-418/11.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно предоставяне на терен частна общинска собственост на „Общински 
пазар” ЕООД гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Пета точка от Дневния ред е относно предоставяне на терен частна 

общинска собственост на „Общински пазар” ЕООД гр. Монтана. Желаещи за изказване? Не виждам. 
Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 792 

На основание чл.9, т.9 от Наредбата за упражняване правата на собственост върху 
общинската част от капитала на търговските дружества във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 8 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Предоставя за безвъзмездно право на ползване на „Общински пазар” ЕООД гр. 

Монтана имот представляващ УПИ XXII, кв. 10 по регулационния план на град Монтана 
целият с площ от 2 418 /две хиляди четиристотин и осемнадесет/ кв.м. 

2. Възлага изпълнението на решението на управителя на „Общински пазар” ЕООД гр. 
Монтана. 

 
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-404/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно увеличаване числеността на персонала в “Комплекс за социални  
услуги” – Център за обществена подкрепа с 3 щатни бройки.  
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Шеста точка е относно увеличаване числеността на персонала в 
“Комплекс за социални  услуги”. Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 793 

На основание чл. 17 т.7от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с  разпоредбите в указание ФО – 1  на Министерство на 

финансите за изпълнение на Постановление № 1 от 2013 г. за държавния бюджет, 
задължителни предписания на ДАЗД 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Увеличава числеността на персонала в Комплекс за социални услуги – Център за 
обществена подкрепа с 3 /три/ броя щатни длъжности, считано от 01.12.2013 г. година. 

 
ТОЧКА СЕДМА: 08-01-405/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно именуване на улица в с.Вирове, Община Монтана. 
 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Седма точка е относно именуване на улица в с.Вирове, Община 
Монтана. Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено гласуване 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 794 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 18 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

 
В с. Вирове, Община Монтана улица с осови точки 1-25 да носи името “Бреза” 
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ТОЧКА ОСМА: 08-01-417/09.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно приемане Правилник за устройството и дейността на общински 
куклен театър “Патилан” – Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Осма точка е относно приемане Правилник за устройството и дейността 

на общински куклен театър “Патилан” – Монтана. Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено 
гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 795 

На основание чл. 4., ал. 1 и ал. 2 и чл. 8. ал. 1 от Закона за закрила и развитие на 
културата чл. 17, ал. 1, т. 5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Отменя Статут за устройство и дейност на Общински Куклен театър – Монтана, 

утвърден с Решение № 123/ 14.09.2000 г. на Общински съвет – Монтана.  
2. Приема Правилник за устройството и дейността на общински куклен театър “Патилан” 

– Монтана. 
 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-406/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно даване съгласие  на  ПК „Наркооп” гр. Монтана на основание чл.33 от 
Закона за собствеността да продаде собствената част , обособена като фурна от едноетажна 
масивна сграда, изградена в УПИ ІV, кв. 2, с. Долно Белотинци, общ. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Девета точка е Докладна от кмета на Община Монтана, относно даване 

съгласие  на  ПК „Наркооп” гр. Монтана да продаде собствената част. Желаещи за изказване? Не 
виждам. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 
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Решение 

№ 796 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл. 33, ал. 1 от Закона за собствеността 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие на  ПК „Наркооп” гр. Монтана да продаде на трето лице собствените 

си 72.94% от едноетажна масивна сграда с обща застроена площ 277.00 (двеста седемдесет и 
седем) кв.м., изградена в поземлен имот УПИ ІV, кв. 2, по действащия подробен устройствен 
план на с. Долно Белотинци, общ. Монтана, одобрен със заповед №346/08.06.1987 год., 
представляваща обособен обект – фурна, със ЗП – 202.00 (двеста и два) кв.м., за сумата от 8 
500.00 (осем хиляди и петстотин) лева.   

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-407/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 

на Община Монтана, относно даване съгласие  на Коста Стойков Костов на основание 
чл.33 от Закона за собствеността да продаде собствената част от поземлен имот с 
идентификатор 48489.11.530 и самостоятелен обект с идентификатор 48489.11.530.3 по 
кадастралната карта на гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Десета точка. Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване 
 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 797 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 33, ал. 1 от Закона за собствеността  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие на Коста Стойков Костов с ЕГН … да продаде на трето лице 
собствените си 59.67/179 ид.ч. от поземлен имот с идентификатор 48489.11.530 по 
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кадастралната карта и кадастралните регистри на  гр. Монтана, находящ се на ул. „Иван 
Вазов” №24, ведно със самостоятелен обект с идентификатор 48489.11.530.1.3 (трети етаж), в 
сграда №1, разположена в поземлен имот с идентификатор 48489.11.530, за сумата от 55 
000.00 (петдесет и пет хиляди) лева.   

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-408/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно продажба  на имот – частна общинска собственост на 
собственика на жилищна сграда, придобил правото на строеж върху общинска земя. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Единадесета точка от Дневния ред е относно, продажба  на имот – частна 

общинска собственост на собственика на жилищна сграда. Желаещи за изказване? Не виждам. 
Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 798 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 35, ал. 3 от Закона за общинската собственост и чл. 46, ал. 1, т. 2 и ал. 

5, т. 1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество на територията на община Монтана 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Обявява   продажбата на ½ идеални части от поземлен имот с идентификатор 
48489.7.168 по кадастралната карта на гр. Монтана, актуван с АОС №3020/27.11.2013 г., с 
площ от 372,0 кв.м., без търг или конкурс на Ангел Драганов Григоров, ЕГН …, придобил 
право на строеж върху  него за изграждане на жилищна сграда. 

2. Определя цена от 7 030.80 /седем хиляди и тридесет и 0.80/ лв. без ДДС, като 
данъчната оценка на целия имот е 11 718.00 /единадесет хиляди седемстотин и 
осемнадесет/лв., съгласно удостоверение №ДО003195/06.11.2013 г. от отдел “Местни 
приходи” при община Монтана. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
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ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-409/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – 
Кмет на Община Монтана, относно продажба  на имот – частна общинска собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Дванадесета точка от Дневния ред е относно, продажба  на имот – частна 

общинска собственост. Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване 
 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 799 

На основание чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, във 
връзка с чл. 43 ал. 1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество на територията на община Монтана 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Обявява продажбата на поземлен имот с идентификатор 48489.13.189 по кадастралната 

карта на гр. Монтана, частна общинска собственост с АОС № 1182 от 20.12.2007 г., с площ от 
637,0 кв.м., чрез публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 25 480.00 /двадесет и пет хиляди, четиристотин 
и осемдесет/ лв., без ДДС. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-410/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно учредяване право на прокарване и сервитут на водопроводно 
отклонение през имоти общинска собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Тринадесета точка от Дневния ред е Докладна записка от Кмета на 

община Монтана относно, учредяване право на прокарване и сервитут на водопроводно отклонение. 
Желаещи за изказване? Няма. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
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Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 800 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 34, ал. 2 и ал. 6 от Закона за общинската собственост, чл. 30, ал.3 от 

Правилника за прилагане на Закона за опазване на земеделските земи,  във връзка с 
чл.193, ал. 1 от Закона за устройство на територията 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Учредява възмездно право на прокарване на водопроводно отклонение и сервитут от 
общи мрежи  и съоръжения на техническата инфраструктура, през поземлени имоти – 
публична общинска собственост, с идентификатори 48489.27.6 и 48489.27.26 по кадастралната 
карта на гр. Монтана, с начин на трайно ползване - за селскостопански, горски, ведомствен 
път, в полза на Емил Каменов Георгиев, ЕГН ..., собственик на поземлен имот с 
идентификатор 48489.27.726 по кадастралната карта на гр. Монтана в м. “Семчова  круша”, 
землище Монтана, както следва: 

 
 
 
 
 
 
2. Определя размера на паричното обезщетение от 76,00 лв. (седемдесет  и шест лева), 

определено с протокол №23/02.12.2012 г. на комисията по чл. 210 от ЗУТ, назначена със 
заповед № 858 от 18.04.2008 г.  на кмета на община Монтана. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-411/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно запазване на строежи с временен устройствен статут, 
изградени по реда на отменената ал. 4 на чл. 120 от ППЗТСУ, върху земя – общинска 
собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Четиринадесета точка от Дневния ред е относно, запазване на строежи с 

временен устройствен статут. Традиционна докладна за края на годината. Желаещи за изказване? Не 
виждам. Поименно гласуване 

 

идентификатор Дължина / м / Сервитут /кв.м./ 
48489. 27.6 
48489.27.26 

26,0 
2,96 

16,9 
1,92 
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  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 801 

На основание §17, ал.1 от Преходните разпоредби на Закона за устройството на 
територията и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Запазва на основание §17, ал. 1 от Преходните разпоредби на Закона за устройството 

на територията по приложения списък – Приложение № 1, одобрен от кмета на община 
Монтана, изградените строежи по реда на отменената ал. 4 на чл. 120 от ППЗТСУ с временен 
статут, като сключи договори със собствениците на тези обекти със срок на действие до 
31.12.2014 година. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: 08-01-412/05.12.2013г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен 
фонд в землищата на община  Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Петнадесета точка от Дневния ред е относно, предоставяне на 

земеделски земи от Общинския поземлен фонд в землищата на община  Монтана. Желаещи за 
изказване? Няма. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Росица Цекова За 
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Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев За 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 802 

На основание §27, ал. 2, т. 1 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона 
за местното самоуправление и местната администрация 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Предоставя на насл. на Стана Илиева Анастасова в землището на гр. Монтана имот с 
проектен идентификатор 48489.25.759 и проектна площ 3 885 кв. м, начин на трайно ползване 
гори и храсти в земеделска земя в местността „Мъртвината“, ІV-та категория, скица-проект 
№15-2143-15.11.2013 год., във връзка със заявление вх. №23026/1991 год. и решение 
№23/1/29.09.1998 год. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на 
правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални 
граници. 

 
ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: Питания 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Богдан Найденов, заповядай.  
Г-Н БОГДАН НАЙДЕНОВ: Г-да председатели, г-н Кмете, зам.кметове, колеги, втора година е 

вече и аз съм тук в ОбС и виждам, че не се случва онова в кв.Кошарник, което трябваше да се случи. Г-
н Кмета знае какво трябва да се прави горе. Моето питане е с три въпроса. Въпросите са относно не 
обръщане на внимание на квартала. Що се касае до статистиката показва 3 750 роми в Монтана, близо 
толкова са само в Кошарник, това мога определено да го кажа че е така. Затова искам като точка първа 
да предложа – Обществен клуб или нещо от този род, обществена сграда трябва да има горе. Имаше 
такова нещо, беше продадено от общината 1998 го. Защо беше продадено? Имаше посещаемост, но то 
беше продадено. Това ще го изисквам от г-н Кмета писмено да ми отговорите. 

Втората точка е спортна площадка – детска и юношеска. Изброените деца на моята улица на 
която аз живея са 75 деца. Сметнете сега колко улици са, като се започне от „Нов живот”, „Мальовица” 
„Оборище” „Мусала, „Витоша” „Камчия” да не говорим извън регулацията. Защото извън регулацията 
догодина на заседание ще взимаме отношение по въпросите.  

Третото ми питане е – Исках 2014 год. да се включат от тези три неща поне едно. Даване на визия 
на ул.”Одрин” от първи център до „Камчия”. Нека от ляво и от дясно да има тротоари. До сега втора 
година нищо не се пипа. Г-н Кмете, зная че на областни срещи, кръгли маси този въпрос го поставих, 
не знам дали ще се прави разлика сега, че ние сме от ПП ГЕРБ и аз съм техен представител. На първото 
си заседание доста добре ми хареса г-н Кмета, че каза че ще работим за общината, но да не го 
обръщаме на политическа основа. Намирам за необходимо по тези три въпроси г-н Кмета да ми 
отговори писмено на което аз обещавам, че на следващо заседания имам аргументи за оправдания на 
това което  предлагам. Мисля, че ме уважава, защото сме си приятели от преди години.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Да кажа, това което г-жа Стоичкова искаше – 19,30 ч. мястото е „Плаза”. 
Сега дали ще си ходим е лично решение. В 18,00 ч. има хубав концерт в залата, които иска да го 
посети. Г-н Кмета на Община Монтана. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Найденов, ще отговоря писмено. Обаче по начина по който 
започна ми заприлича на един водещ на един благотворителен бал аз присъствах на него, на който бяха 
събрани много средства за подкрепа, после ще стане ясно защо правя аналогия с това нещо. Ако има 
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нещо с което да съм съгласен е че в Кошарник нещата и за това си прав не винаги се случват както 
трябва. Тук темата е по-сериозна и по-назад, затова няма да го коментираме това. Обществения клуб от 
1998 год. ще отговоря, това все пак е една година преди да стана Кмет на Монтана, но ще ти отговоря 
на този въпрос. Надавам се, както казва Стоичков и за това да не съм виновен. Разбрах какво иска да 
пита г-н Найденов. Има възможност и ние в момента кандидатстваме за един такъв проект, който ще 
касае седем области на България, където има проблем с ромски етнически малцинства, по 
швейцарската агенция „Шанс за развитие и сътрудничество”. Имам уверение, че Монтана ще остане не 
говоря само за този клуб и само за този квартал. Ти ме питаш за Кошарник, но на мен Огоста ми е 
почти толкова скъпа колкото и Кошарник, защото там има подобни проблеми и там също живеят 
такива хора, които по един или друг начин така са се самоопределили, така че въпроса Ви бих го 
разширил дори и за другата част на квартала. Спортна площадка, искам само едно нещо да кажа 
имахме една подписка от над 600 хора и деца от квартала, може би ти знаеш. Тя беше по инициатива на 
собственика на Кристали, стигнахме почти до края и тогава се появи една контра подписка от 25 
човека, мога да ти кажа жената и хората, които казаха, че живеят срещу нея и казаха, че това по 
никакъв начин там не може да стане. От едната страна беше подписката на 600 човека, от другата на 
25, но тези 25 бяха достатъчни, това беше преди две години. Ако успеем някак си да се справим, 
защото стана скандал, бяхме на подобна среща това беше в предходния мандат, когато ти не беше 
съветник и останахме в задънена улица. Защото тези с голямата подписка казаха – голяма работа тези 
25 човека. Тази работа обаче не става точно така. Ако говориш за центъра 2 или пространството отзад, 
което беше подготвено и можеше да стане подобно нещо и разбира се, че терена е такъв не е чужда 
собственост, иначе ние не можем да направим нищо. Това е една тема с развитие, която е възможна 
също като темата за Обществения клуб да има продължение и да залегне в 2014 год.  

Даване на визия за ул.”Одрин”. Ти говориш в тази част от едно до две, ул.”Одрин” има и в 
обратната посока в българската както се изразяват живеещите в Кошарник. Това, което важи за 
тротоарите и за пътя както в едната така и в другата част. Защото другата група казва, че има 
дискриминация но обратна, не тази за която говориш, а обратна дискриминация на българи и защо 
улицата не е такава, каквато беше. Одрин между едно и две ти добре знаеш защото сме говорили 
надълго и на широко все пак е в по-различен вид. Искам да кажа и на теб и на другите общински 
съветници предстои гледане на много важна тема за Бюджет 2014 год., което е свързано с 
възстановяването на улиците след Водния цикъл. Това е проблем за около 15 областни града на 
България, не само за Монтана, но и за Монтана и евентуално това може да бъде част от коментара и 
работата ни в този случай и това, което касае ул. „Одрин”. Но когато се поставя въпроса за визия за 
„Одрин” ти поставяш в тази част по обясними причини център 1 и център 2, само че „Одрин” не е от  
център 1 до център 2. Тези улици, които ми изброй „Мусала „Нов живот”, „Мальовица” и другите, 
както знаеш тук съм като теб или като таксиметровите шофьори аз ги знам всичките наизуст. Знам 
какво е било, какво сме подменили, какво сме направили и какво не сме направили и какво не сме 
възстановили до край. Затова нещо си прав, ще ти отговоря писмено, но ще те помоля успоредно с 
въпросите, които ми зададе, позволявам си съжалявам, че говоря на ти, но използвам и другото 
качество, че и ти така се обърна към мен иначе това е недопустимо, като обръщение на официални 
срещи имам в предвид, затова да до обработим  въпросите, които са зададени за да не стоят така само 
отделени и да не предизвикваме недоволство сред други хора от подобно питане. Питанията са 
нормални и са свързани с квартал където живееш и Вие сте съветник на Монтана на Община Монтана, 
нормално е да бъдат зададени подобни въпроси. Но преди да ти отговоря писмено ще искам малко 
обяснения, доработки и мисля че в бюджета за следващата година ние сме длъжни 20 работни дни след 
обявяването в Държавен вестник, аз съм длъжен да го внеса в ОбС и след още 15 работни дни ОбС пък 
трябва да го приеме. Това ще е на-интересния бюджет от десетилетия защото е свързан с много 
кредити, с много възстановителна работа, с много проекти част от тези които ти ми задаваш и още 
редица други които задават много граждани на Монтана. Така че по всяка вероятност може би бюджета 
ще го приемем пак в началото на февруари, поне сроковете първоначално са такива. Ако законодателя 
го публикува в Държавен вестник до края на годината аз мисля че това ще се случи в някои от 
оставащите четири дни – 20; 21; 27 и 30, ако това нещо се случи тогава разбира се ние ще спазим 
сроковете определени в Закона. Така че финала на приемането ще бъде в средата на февруари и една 
част от тези въпроси могат да се върнат и в комисия така че да не бързам веднага с този отговор. 
Благодаря ти за въпросите. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Това беше един от въпросите на колегите лекари, кога се очаква 
разглеждането на бюджет. Говорим за началото на февруари. 



Продължение от Протокол №27/19.12.2013 г.        

 

 16 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Началото на февруари, ако бъде публикуван в Държавен вестник. 
След това ни трябват 20 работни дни, т.с. около месец в които аз съм длъжен да го внеса при Вас в 
комисиите. След това трябват още 15 дни в които той трябва да се обработи, трябва да се погледне и 
официално да се приеме. Като изключим почивните дни вероятната дата за приемане на бюджета може 
би ще е първата десетдневка на февруари месец, което за нас е традиционно, ние горе долу с 
изключение на една година, когато трябваше да бързаме да го приемем на 30 януари такава беше 
картината тогава. Във всичките други винаги в първите две седмици на февруари сме го приемали. Не 
мога за съжаление да бъда по-конкретен знам че има осем бели престилки доктори и сестри в различни 
групи, но повече от това за съжаление не мога да Ви кажа към днешния момент. Вие ще бъдете 
информирани своевременно. Както своевременно Ви информирах д-р Цочев и д-р Джурджов най-
изненадващото и неприятното за мен беше, че болницата в момента не си е изчистила задълженията 
към общината. И ако на Полицията това не и е за първи път и на Пожарната, на болницата е за първи 
път. Ние нашия ангажимент така или иначе почти си го изпълнихме на 100 % което трябваше и което 
беше много проблематично, но аз не очаквах този удар, защото това са 300 хил.лв. Как приключва 
годината? Аз благодаря на Найденов и на някои от другите, които помолих за съдействие тъй като в 
една или друга степен се налага да контактуваме с много и различни хора, защото бюджета трябва да 
го затворим до края на годината. Ние го затваряме благодарение на натиск към различни хора, аз няма 
да Ви пея под прозорците, както Кмета на Сопот, на нередовните длъжници да Ви докарвам музика 
мога и двете и с музиката и с песните. Не се смейте г-н Гогов, ако нещо не сте си платили платете си. 
Не подбирам никого и не пропускам никой, ако знаете Ваши съседи и приятели които не са го 
направили кажете им на тях. Това е картината. Най-вероятно в началото на Февруари връщам се пак 
тогава ще гледаме пак включае и тези докладни. Докладните за следващата година от сега трябва да 
успокоя докторите без значение от коя група са такава докладна която имам от МБАЛ това сигурно за 
100 год. не се е случвало такова. Бойко Димитров се смее не знам дали знаеш каква докладна имам за 
колко пари. Знаете, добре докторе, само че да Ви кажа предварително МБАЛ е Държавна собственост 
над 50 %. Какво правим ние това, което почти никой в другите областни градове на България не прави. 
Благодарение на силното лоби на докторите от всички групи, всяка година и аз не смятам, че това е 
грешно без значение кой е управител на болницата ние все сме помагали по един или друг начин нещо. 
В следствие на което болницата също е била коректна и също е плащала. Сега заради проблеми със 
Здравната каса разбирам за едни проценти на 79 на 80, които не са естествено на 90 и на 100 % и тези 
звена и тези хора имат проблем с приключването, имат проблем с даване на заплати, мен това обаче не 
ме топли много, защото две години вече няма преведена една стотинка и сега при това правителство. 
Не са виновни тези хора, които са в Полицията, или пожарната те не са виновни те са второстепенни, 
третостепенни разпоредители, колкото и да ги натискам нещата отиват до дам и ми казват – Говори си 
с на Министъра или онези горе. Става въпрос за 200; 300 хил.лв. ние в момента не дължим нищо. Сега 
никой не ме пита за такса смет, последните две години ще ги изкараме благодарение на натиска върху 
няколко човека и един изключително добър недобор, който мина след кански натиск, ние ще изкараме 
годината като хората и нямаме никакви задължения в момента. Но това ни ги освобождава другите. 
Понеже Богдан Найденов отвори тази тема тя отива към 2014 год. съвсем спокойно този път ще 
гледаме и аз не съм сигурен в тази част, че мога да предложа от къде на къде поликлиниката ще си 
плаща такса смет 24 хил.лв., въпреки проблемите които има, а болницата не или което и да е 
медицинско дружество. Няма да бъда като Паскалев да съдя МВР, защото нямам право, но по този 
начин трябва да защитя другите хора. Не можеш иначе да пишеш и да сипеш сигнали а ти да си 
безхаберен повече от две или три години, как да се оправим ние в тази ситуация, кой да им поеме 
отговорност за това нещо. Половината група била при бежанците или на южната граница, ми добре, но 
какво го топли това целокупния монтански народ. Вие искате от мен и от утре ще започне отчет на 
годината – дай да видим, какво направихте, за какво стигна и за какво не стигна. Нека другата част като 
имат някакви ангажименти а си ги поемат, изобщо не ме интересува кое е Правителството и каква е 
картината. Там трябва да влязат определени пари, те са разчетени. Сега като не влизат как да стане? 
доста теми имаме, съжалявам че се отклоних леко но съм под пара заради болничните заведения. 
Александров, в тази връзка ли ти е питането? 

Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Не. Така и така ще се разглежда въпроса за бюджета аз мисля, 
че ние тук получихме едно обосновано писмо искане няма да е лошо да помислим малко въпроса с 
Огоста Данс. Този клуб по спортни танци. Малко или много да го подпомогнем, защото той разнася 
славата на Монтана. 
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Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: Всички подпомогнахме моля за ОГОСТА Данс. Моля те.  
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Димова, благодаря ти. За първи път от доста време ти благодаря. 

Както казваше французина на англичанина.  
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги, едната част от изказването на Кмета го разбрах по друг начин – 

пестете ми гласа довечера ще ми трябва.  
Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Защото за болницата останахме излъгани. Аз се изказах в 

подкрепа на това, че вярвам на гл.лекар ще му дадем тези пари, той после ще ги върне.   
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Д-р Александров отвори на въпрос, които честно казано не очаквах, 

добре че са част от съветниците и тук чукаш на толкова отворени врати че не можеш да си представиш. 
Преди да коментираме който и да е частен клуб, който събера пари за това нещо трябва да кажа 
коректно, за другите неща съм много спорни и картината е различна. Някои нещо открил и след това 
идва при мен да ме пита за пари и за подкрепа, той не ме е питал когато го е откривал, има си 
ръководство, има си настоятелство, или президенти и т.н. Не го коментирам, децата не са виновни, 
въпроса които го задаваш може да го зададе всеки един. Вероятно при Председателя, както и при мен 
дойде друго питане, от едно училище от ФСГ в която децата през април месец трябва да отидат да 
представят България на Световно първенство по волейбол за момчета. Ние преди две години искам да 
Ви кажа веднага какво ще се случи, още на следващата сесия първата ни за Нова година, няма да бъда 
подминат и няма да бъдете подминати и Вие като общински съветници. Преди две години, когато 
Немската гимназия беше в Шанхай  всички в купом внесохте и ние подкрепихме мисля че дадохме 5 
хил.лв. По същи начин сега имам писмо, което е с копие до Вас и сега питат напълно обосновано 
форума е един и същ. Това е отбор на наши деца, който отиват на световно ниво, представят България, 
те са шампион на България и отиват на Световно първенство в случая в Португалия. Как ще реагираме 
в този случай, като преди две години сме реагирали към другите и те задават въпроса ние какви сме? 
Тогава сме подкрепили, трябва 40 хил.лв. за билети до 10 февруари. Родителите събирали, атакуват 
хора от бизнеса, които помагат според сили и възможности всички. Най-късно до 10 на една от 
комисиите или за еднократни помощи имаме два три тежки случая или тази. Това е въпрос, който не 
търпи отлагане. Трябва бързо да кажем ще реагираме ли или няма да реагираме. Ще се включим или 
няма да се включим. Така че ето ти една тема, която е написана до всички и до мен и до Вас, по която 
също трябва да се произнесем. Ние ще кажем, че имаме кредити, ама нямаме пари, защото е началото 
на годината, а трябва да реагираме. 

Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Шанхай не е Португалия. Ние там помогнахме за билетите.    
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Португалия, ако смяташ че се ходи с крилца или по някакъв друг 

начин. Ходил съм и в Китай и в Португалия и за двете места трябва самолетни билети, и на двете 
места.         

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Аз мисля, че ние няма да реагираме по по-различен начин. Колеги, аз си 
мисля, че тази година всичко беше добре. Работата ни беше в един конструктивен диалог. Аз мисля че 
сега е удобния момент да кажа благодаря на всички Вас за тона, който е в ОбС и да закрия настоящото 
заседание на Общински съвет Монтана. Благодаря на всички. До довечера.  

 
 
Заседанието бе закрито в 15,00 часа 
 
 
Протоколчик:…………………. 
 
/Мария Петрова/ 
 
 
 
Председател ОбС:…………………… 
 
/инж. Иво Иванов/ 


